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Zápisnica 

12. riadne zasadnutie Správna rada Trnavskej univerzity v Trnave 

6. máj 2025 

Rokovacia sieň rektora, Hornopotočná 23, Trnava 

 

 

Prítomní:  

Ing. Igor Rintel  - predseda 

Ing. Ondrej Geče 

JUDr. Martin Krivák (online) 

RNDr. Miroslav Morovics, CSc. (online)  

PhD. Ing. Marek Radvanský, PhD.  

JUDr. Ing. Ladislav Vlachovič, PhD. 

 

Ospravedlnení: 

Mgr. Jószef Berényi 

doc. PhDr. Michal Vašečka 

PhD. Mgr. Martin Venhart, PhD    

 

PhDr. Adriana Krupová, PhD., tajomníčka  

 

Hostia: 

prof. ThLic. Miloš Lichner, D. Th., rektor 

Ing. Daniela Naništová, kvestorka  

doc. JUDr. Peter Varga, PhD., predseda Akademického senátu TU  

 

Bod 1. Otvorenie a privítanie hostí    

  

     12.riadne rokovanie Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „SR TU“) otvoril 

a viedol Ing. Igor Rintel,  predseda Správnej rady Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 

„predseda SR TU“). Privítal prítomných členov SR TU, osobitne privítal prof. ThLic. Miloša 

Lichnera, D. Th., rektora TU a Ing. Danielu Naništovú, kvestorku TU a  doc. JUDr. Petra Vargu, 

PhD., predsedu Akademického senátu TU. Predseda SR TU skonštatoval uznášaniaschopnosť, 

s počtom prítomných členov 6, z toho online 2 a ospravedlnil neprítomných. Predseda SR TU 

informoval,  že pani G. Pleschová sa ku dňu 29.4.2025 vzdala členstva v SR TU.  

 

Bod 2.  Schválenie programu rokovania a overovateľov zápisnice 

      

Predseda SR TU navrhol zmeniť poradie bodov programu a pretože členovia SR TU nemali 

námietky dal o tomto návrhu hlasovať: 
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Uznesenie SR TU 10/2025 

SR TU schvaľuje program svojho 12. riadneho zasadnutia: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu rokovania a overovateľov zápisnice 
3. Metodika rozpisu dotácie, rozpis dotácie zo štátneho rozpočtu na súčasti TU 

a rozpočet TU na rok 2025 
4. Dlhodobý zámer TU 
5. Hospodárske výsledky roku 2024 
6. Zmena štatútu Správnej rady TU 
7. Výročná správa o činnosti Správnej rady TU za rok 2024 
8. Výročná správa o činnosti TU za rok 2024 
9. Informácie rektora TU 
10. Rozličné  

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 

za:             6 

proti:        0 

zdržal sa: 0 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

    Predseda navrhol za overovateľov zápisnice O. Gečeho a L. Vlachoviča. Členovia SR TU 

nemali voči tomuto návrhu námietky. Po súhlase navrhnutých dal predseda SR TU hlasovať o 

návrhu uznesenia: 

 

Uznesenie SR TU 11/2025 

SR TU schvaľuje za overovateľov zápisnice z 12. riadneho zasadnutia SR O. Gečeho a L. 

Vlachoviča. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 

za:              6 

proti:         0 

zdržal sa:  0 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 3. 

a) Schválenie návrhu Metodiky rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu na rok 2025 

b) Schválenie návrhu rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu na súčasti TU 

c) Návrh rozpočtu na rok 2025 

 



3 
 

    Kvestorka TU prostredníctvom prezentácie informovala o východiskách tvorby metodiky 

a rozpočtu. Ako uviedla, základným východiskom bol rozpis dotácie pre verejné vysoké školy. 

Pri príprave návrhu vychádzali z čerpania v roku 2024,  so zahrnutím potrieb na rok 2025, pri 

zohľadnení aktivít Dlhodobého zámeru, investičných aktivít a nákladov na Tovary a služby. 

Detailne informovala o zmenách v metodike rozpisu dotácií VVŠ na rok 2025, najskôr v 

programe  dotácia na uskutočňovanie akreditovaných študijných programov, v programe 

dotácia na výskumnú, vývojovú alebo umeleckú činnosť a dotácia na sociálnu podporu 

študentov. 

Ako uviedla, základné zdroje financovania TU tvoria: 

A. Dotácia na akreditované študijné programy: 

               a) na základe výkonu,  

               b) účelová dotácia na výkonnostné zmluvy. 

B. Dotácia na výskumnú, vývojovú alebo umeleckú činnosť: 

a) dotácia pre rozvoj infraštruktúry pre výskum a vývoj, 

b) dotácia na NSVVaI, 

c) účelová dotácia na výkonnostné zmluvy. 

 

     Kvestorka univerzity informovala o výške poskytnutej dotácie, a poskytla porovnanie 

výkonov v oblasti vzdelávania a vedy s partnerskou univerzitou UCM. Ďalej kvestorka 

informovala o postupe pri rozdelení financií na súčasti TU vo vzdelávaní, vo vede a výskume a 

dotácii na sociálnu podporu študentov. Detailne informovala o metodike pri rozpise dotácie 

na mzdy a výške prispievania na súčasti, ktoré bolo potrebné dofinancovať a to Teologickú 

fakultu a Rektorát TU. 

 

     V otvorenej diskusii sa M. Radvanský zaujímal, ako sa vypočítava plánovaná mzdová 

potreba a o dôvod navýšenia finančných prostriedkov pre FZaSP (213%).  

M. Morovics položil otázku, či na FZaSP predpokladali takýto vývoj a vedeli cielene plánovať.  

 

     Kvestorka univerzity konštatovala, že dôvodom navýšenia prostriedkov na mzdy pre FZaSP 

bola účelová podpora ministerstva školstva pre profesijne orientované študijné programy; 

táto podpora začala pred približne tromi rokmi. Všetky fakulty sa začali orientovať na rozvoj 

profesijne orientovaných študijných programov. Avšak FZaSP mala výhodu, pretože takéto 

študijné programy ponúka dlhodobo a 90% z celkového počtu študentov tvoria študenti 

profesijne orientovaných ŠP.   

      I.Rintel konštatoval, že pri schvaľovaná rozpočtu považuje za podstatné, že prišlo k dohode 

medzi dekanmi. 

      Rektor TU doplnil informácie z priebehu schvaľovania metodiky v minulom roku. Ako 

uviedol, jasne sa teologickej fakulte odkomunikovalo, že je potrebné urobiť zásadné zmeny 

s cieľom zvýšenia ekonomickej efektívnosti. Dal do pozornosti, že v čase keď bol dekanom 

fakulty sa stav zlepšil a tento trend bolo potrebné udržať. Tento rok si stojí za tým, že  

teologická fakulta dostane len limitovanú potrebu. 

Zároveň informoval, že v rámci prípravy rozdelenia dotácií došlo k zisteniu, že súčasti majú 

vytvorené a neobsadené tabuľkové pracovné  miesta (spolu 230) s ktorými môžu rátať pri 
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výpočtoch plánovanej mzdovej potreby. Rektor TU v tomto roku súhlasil s rozdelením dotácie, 

avšak s tým, že sa zrušia všetky neobsadené tabuľkové miesta.  

     I.Rintel zdôraznil, že správna rada „nebude robiť  rozhodcu“,  dekani fakúlt musia schváliť 

metodiku a správna rada sa má zaoberať číselným vyjadrením. Súhlasil s tým, aby sa 

neobsadené tabuľkové pracovné miesta zrušili. 

 

     M. Krivák sa zaujímal, ako sa TU pripravuje na implementáciu smernice EÚ o odmeňovaní 

zamestnancov. Podľa jeho názoru je potrebné vyčleniť financie na zabezpečenie  povinnosti 

zverejňovania výšky odmien, ktorá sa týka  všetkých zamestnávateľov s počtom zamestnancov 

vyšším ako 250. TU je subjektom, ktorý bude musieť dávať reporty a v návrhu rozpočtu takúto 

položku nenašiel.  

Kvestorka univerzity informovala, že odmeňovanie vysokých škôl určuje štát; v návrhu 

rozpočtu je vyčlenená rezerva vo výške  500 tis. € a tiež sú k dispozícii vlastné zdroje univerzity. 

 

     Predseda SR TU konštatoval, že takáto povinnosť nemôže zasiahnuť do rozpočtu TU v roku 

2025. 

 

     M. Krivák nadviazal na tému, ktorú otvoril už v predchádzajúcom roku,  a to či boli 

vyčlenené finančné prostriedky na odstraňovanie bariér študentov so sociálne znevýhodnené 

prostredia, na ochranu zraniteľných skupín študentov, napr. LGBTI, zdravotne 

znevýhodnených, atď.. Podľa jeho názoru by moderná univerzita mala toto všetko mať 

v rozpočte, pretože vytváranie podporného a rešpektujúceho prostredia pre študentov  

a zamestnancov vysokej školy je nevyhnutnou agendou súčasných inštitúcií vysokoškolského 

vzdelávania.   

 

    Kvestorka univerzity konštatovala, že v rozpočte sú naplánované zdroje pre študentov so 

špecifickými potrebami,  sociálne štipendiá, je vytvorený fond na podporu študentov a ďalšie 

zdroje podporujúce študentov. 

 

     Rektor univerzity uviedol, že agenda vytvárania rešpektujúceho a podporného prostredia 

pre študentov a zamestnancov je súčasťou agendy vedenia univerzity do takej miery, akej to 

je možné a do akej to umožňujú finančné prostriedky.  

 

     M. Krivák doplnil, že vstupoval do správnej rady s osobným programom,  a to posilniť TU do 

roviny moderného inkluzívneho priestoru. Nie je to otázka peňazí, ale otázka toho, či TU 

zreflektuje v rozpočte podporovať  aktivity  inklúzie a  vytvárania bezpečného prostredia pre 

chránené skupiny. Považuje za dôležité ukázať aj v rozpočte, že sa na to myslí.  

 

     Predseda SR TU  navrhol, aby ku koncu účtovného obdobia bolo takéto vyhodnotenie 

zrealizované a rektor univerzity s týmto návrhom súhlasil.   
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M. Morovics vyjadril  domnienku, že položka pre študentov so špecifickými potrebami zahŕňa 

aj predmetné skutočnosti a podporil smerovanie záveru diskusie, aby  rektor univerzity  na 

konci zúčtovacieho obdobia poskytol prehľad v tejto veci.  

 

     Predseda SR TU poďakoval za diskusiu a konštatoval, že správna rada v zmysle § 41 ods. 1 

písm. a) bod 3. zákona o VŠ schvaľuje na návrh rektora po schválení akademickým senátom 

verejnej vysokej školy metodiku rozpisu dotácie vrátane rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu 

z kapitoly ministerstva školstva podľa § 89 na súčasti verejnej vysokej školy. Ďalej správna rada 

verejnej vysokej školy v zmysle § 41 ods. 4 zákona o VŠ schvaľuje na návrh rektora rozpočet 

verejnej vysokej školy. 

 

Predseda SR TU dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

 
UZNESENIE SR TU 12/2025 
Správna rada Trnavskej univerzity v Trnave: 

a)  Schvaľuje na návrh rektora TU a po schválení akademickým senátom TU Metodiku 

rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu na súčasti Trnavskej univerzity v Trnave na rok 

2025.  

b) SR TU schvaľuje na návrh rektora TU a po schválení akademickým senátom rozpis 

dotácie zo štátneho rozpočtu na súčasti Trnavskej univerzity v Trnave na rok 2025.  

c) SR TU schvaľuje na návrh rektora TU rozpočet Trnavskej univerzity v Trnave na rok 

2025.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 

za:             6 

proti:        0 

zdržal sa: 0 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 4. Dlhodobý zámer TU  

  

       Predseda SR TU uviedol, že správna rada verejnej vysokej školy v zmysle § 41 ods. 1 písm. 

d) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách  schvaľuje na návrh rektora po schválení 

akademickým senátom aktualizovaný  dlhodobý zámer Trnavskej univerzity v Trnave.  

Trnavská univerzita v Trnave má schválený Dlhodobý zámer Trnavskej univerzity v Trnave na 

roky 2021 – 2026. Predložený dlhodobý zámer je aktualizovaný na rok 2025 – 2026.  

Akademický senát schválil tento dokument dňa 25.4.2025. 

    Rektor univerzity informoval, že o dva roky bude potrebné pripraviť nový dlhodobý zámer. 

V predloženom aktualizovanom dokumente nie sú zásadné zmeny, ide o úpravy týkajúce sa 

najmä konzorciálnych aktivít  UCM, medzinárodného konzorcia Creativ TU a podpory 

internacionalizačných aktivít.  

 

https://www.slov-lex.sk/ezbierky-fe/pravne-predpisy/SK/ZZ/2002/131/20250201#paragraf-89
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V diskusii položil M. Radvanský niekoľko neformálnych pripomienok, zaujímal sa najmä 

o absenciu nadväzujúcich dokumentov, napr.  akčného plánu; pri internacionalizácii chýba 

zhodnotenie bariér, v rámci finančnej oblasti by mala byť zhodnotená finančná stratégia 

inštitúcie a pri ľudských zdrojoch  oblasť udržateľnosti, zdrojov, fluktuácie... 

Pri výskumnej činnosti mu chýba kritické zhodnotenie, keďže TU má vo vede pokles, aké sú 

vedecké ciele, stratégie?    

Rektor univerzity odpovedal, že v nadväznosti na ciele dlhodobého zámeru vedenie univerzity 

pripravuje na každý kalendárny rok „Ročný plán úloh“. 

 

V oblasti internacionalizácie sa v roku 2024 uskutočnil audit, na jeho základe bol spracovaný 

akčný plán. Oblasť Ľudské zdroje  je politika dekanov, snaží sa usmerňovať tak, aby bola 

zabezpečená udržateľnosť.  

O. Geče sa zaujímal o  frekvenciu nástrojov na získavanie spätnej väzby od študentov. Na 

požiadanie rektora na túto otázku odpovedala riaditeľka Oddelenia pre kvalitu, ktorá 

oznámila, že v rámci implementovaného vnútorného systému sa v pravidelných intervaloch 

realizujú dve študentské ankety, a to  „predmetová anketa“ a „anketa zameraná na celkovú 

spokojnosť so štúdiom, vybavením, prostredím“. Anketa je realizovaná prostredníctvom 

akademického informačného systému MAIS, vyhodnotenie dostávajú z úrovne univerzity 

všetky fakulty a je zverejňovaná spätná väzba. Okrem tejto formalizovanej ankety sa konajú 

prieskumy aj inými formami, napr. Káva za názor, ktorú realizuje Študentská rada TU.  

O. Geče sa zaujímal o zapojenie študentov do výskumu. Rektor univerzity odpovedal, že je  

podporované vnútornými schémami. 

Ďalej O. Geče otvoril tému inklúzie celoživotného vzdelávania. Na požiadanie rektora 

univerzity na túto tému odpovedala riaditeľka oddelenia pre kvalitu. Informovala 

o pripravovaných nových štandardoch pre vnútorný systém Slovenskej akreditačnej agentúry 

pre vysoké školy. Novelizáciu týchto štandardov si vyžiadala zákonná povinnosť zabezpečovať 

na vysokých školách krátke formáty vzdelávania napr. krátkodobé kurzy alebo odbornú 

prípravu (max. 59 kreditov) ukončené vydaním mikroosvedčenia. TU sa pripravuje na 

zavedenie tohto celoživotného vzdelávania.  

 

Po skončení diskusie dal predseda SR TU hlasovať o návrhu uznesenia: 

  

UZNESENIE SR TU 13/2025 
SR TU schvaľuje na návrh rektora TU aktualizáciu Dlhodobého zámeru Trnavskej univerzity 

v Trnave na roky 2021 – 2026. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 

za:           6 

proti:      0  

zdržal sa: 0 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 
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Bod 5. Informácie rektora 
 
Rektor TU poskytol tieto informácie:  

- v súvislosti s nadobudnutím budovy na Paulínskej ulici v Trnave v spolupráci 
s dekankou PdF TU pracujú na obnove priestorov budovy, v súčasnosti sa realizujú 
procesy v rámci verejného obstarávania na zabezpečenie výmeny okien;  

- bol ukončený bezpečnostný audit budov TU, v súvislosti s čím mu bola odovzdaná 
kompletná bezpečnostná dokumentácia pre všetky budovy vo vlastníctve univerzity; 
do konca roku 2025 by mali byť výsledky tohto auditu implementované;  

- v rámci rektorátu bol realizovaný interný audit vykonaný prorektorkami univerzity, 
v zmysle záverov v spolupráci s kvestorkou univerzity pracujú na realizácii opatrení;  

- v rámci projektu Konzorcium TU a UCM sa pripravujú pravidlá vzniku tohto nového 
konzorcia.  

Predseda SR TU navrhol uznesenie, ktoré členovia SR TU prijali konsenzom: 
 
UZNESENIE SR TU 14/2025 
SR TU vzala na vedomie informácie rektora TU o plnení aktuálnych úloh vedenia Trnavskej 

univerzity v Trnave.  

 

Bod 6. Hospodárske výsledky v roku 2024  

 

       Predseda SR TU konštatoval, že požiadal o zhodnotenie hospodárskych výsledkov TU za 
rok 2024. K tejto veci kvestorka univerzity doručila členom SR TU Výročnú správ o hospodárení 
TU za rok 2024 a informovala o ziskoch a stratách, analýze výnosov a nákladov, pričom 
konštatovala kladný hospodársky výsledok za rok 2024. 
Pretože členovia SR TU nemali žiadne pripomienky, predseda SR TU navrhol text uznesenia, 
ktoré bolo prijaté konsenzom: 
UZNESENIE SR TU 15/2025 
SR TU sa oboznámila s hospodárskymi výsledkami TU za rok 2024 a vzala na vedomie 

Výročnú správu o hospodárení TU za rok 2024. 

 

Bod 7. Zmena štatútu Správnej rady TU 

 

     Predseda SR TU oznámil, že dňa 27. marca 2025 poslal všetkým členom SR TU návrh na 

zmeny a doplnenia štatútu SR TU a vyzval na zaslanie pripomienok. Keďže nedostal žiadne 

písomné pripomienky požiadal o vyjadrenie. Pretože neodzneli žiadne pripomienky 

k upravenému návrhu štatútu, dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

UZNESENIE SR TU 16/2025 
SR TU schvaľuje nové znenie štatútu Správnej rady TU v znení predloženom predsedom SR 

TU dňa 27.3.2025. 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 

za:           5 

proti:      1 (JUDr. Krivák)  

zdržal sa: 0 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol potrebnou väčšinou hlasov schválený. 
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Bod 8.  Výročná správa o činnosti Správnej rady TU za rok 2024   

 

     Podľa § 41 ods. 10 zákona o VŠ Správna rada verejnej vysokej školy najmenej raz ročne 

vypracúva a zverejňuje na webovom sídle verejnej vysokej školy správu o svojej činnosti, ktorá 

obsahuje najmä informácie o jej zasadnutiach, účasti jednotlivých členov na zasadnutiach, 

odporúčaniach správnej rady verejnej vysokej školy k činnosti verejnej vysokej školy a prijaté 

uznesenia. Návrh Výročnej správy o činnosti Správnej rady TU spracovala tajomníčka p. A. 

Krupová. 

Predseda SR TU otvoril diskusiu; pretože nikto nemal  námietky, dal hlasovať o návrhu 

uznesenia:  

 

UZNESENIE SR TU 17/2025 
SR TU schvaľuje Výročnú správu o činnosti Správnej rady TU za rok 2024.  

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 

za:           6 

proti:      0  

zdržal sa: 0 

Predseda SR TU konštatoval, že návrh bol jednomyseľne schválený. 

 

Bod 9.  Výročná správa o činnosti  TU za rok 2024   

 

     Predloženú Výročnú správu o činnosti TU za rok 2024 skomentoval rektor univerzity, pričom 

uviedol, že je spracovaná podľa štruktúry ministerstva. 

V otvorenej diskusii odznel podnet pripravovať skrátenú verziu výročnej správy, ktorá by bola 

vhodným informačným zdrojom pre študentov, uchádzačov, interných aj externých 

akademikov, zamestnávateľov, ale aj všetkých členov orgánov univerzity. 

Pretože členovia SR TU nemali žiadne pripomienky, predseda SR TU navrhol text uznesenia, 
ktoré bolo prijaté konsenzom: 
UZNESENIE SR TU 18/2025 
SR TU berie na vedomie Výročnú správu o činnosti TU za rok 2024. 

 

Bod 10. Rozličné  

 

Rektor univerzity poďakoval predsedovi a členom SR TU za schválenie rozpočtu TU na rok 2025 

a informoval o príprave postupu pre udeľovanie odmien pre dekanov fakúlt na základe 

vyhodnotenia merateľných ukazovateľov a to formou dodatku k výkonnostným zmluvám 

uzatváraným medzi rektorom univerzity a dekanmi fakúlt. Pretože predmetný dodatok je 

v štádiu prípravy, požiadal o zvolanie zasadnutia v prvej polovici júna t. r. 

SR TU sa dohodla na termíne najbližšieho zasadnutia, ktoré bude dňa na 10. júna 2025 o 14.00 

h.  
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     Rektor univerzity informoval o príprave 20. ročníka plesu TU, na ktorý prítomných srdečne 

pozval. Bližšie informácie k tomuto kultúrno-spoločenskému podujatiu budú zaslané členom 

SR TU v dostatočnom časovom predstihu.   

 

        Na záver predseda SR TU poďakoval prítomným za aktívnu účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

 

                                                                                                     Ing. Igor Rintel 

                                                                                                     predseda SR TU 

  

                                                                                 Overili:        Ing. Ondrej Geče 

                                                                                                      JUDr. Ing. Ladislav Vlachovič, PhD. 

 

 

                                                                                 Zapísala:      PhDr. Adriana Krupová, PhD 

 

 

 

 

Trnava, 6.5.2025 

 

 

 


